

# Nathalie Justine



In addition to being a trained Montessori teacher for the secondary level (6-12 y.o), Nathalie JUSTINE is an AMI trainer at the Primary level (3-6). She has many years of experience with children in Montessori environments in different countries (France, USA, Canada, and in Ecuador where she worked with underprivileged children for 4 years).

She has trained students for 10 years at the Montessori Training center in Paris on different formats (academic and summer courses). The last few years, she has lectured on AMI courses around the world (in Europe, Asia, North Africa, South America), and examined in several international Training centers. She also does supervision for schools.

====

En plus d'être enseignante Montessori qualifiée pour le secondaire (6-12 ans), Nathalie JUSTINE est formatrice AMI au niveau primaire (3-6). Elle a de nombreuses années d'expérience avec des enfants dans des environnements Montessori dans différents pays (France, USA, Canada, et en Equateur où elle a travaillé avec des enfants défavorisés pendant 4 ans).

Elle forme des étudiants depuis 10 ans au centre de formation Montessori à Paris sur différents formats (cours académiques et d'été). Ces dernières années, elle a donné des cours sur les cours AMI dans le monde (en Europe, en Asie, en Afrique du Nord, en Amérique du Sud) et participé aux examens dans plusieurs centres de formation internationaux. Elle supervise également les écoles.